

Vdf's Styrelsemöte

Datum:2023113

Närvarande: Lea Bokdalen LB, Lennart Johansson LJ, Hans Otter HO, Petra Göbel PG, Jens Patrik Sjögren Jps

1: Mötet öppnas

2: Mötesordf: Jps

3: Sekreterare: LB

4: Justerare: HO

5: Godkännande av dagordning

6: Genomgång av föregående protokoll

Det gick igenom och vi ligger i fas inga ändringar

7: Ekonomiska ärenden

LJ lämnar som vanligt en redovisning och PG utskrift.

Skulden till Svdf är betald (Efter förskingringen), licenser och föreningsavgifter likaså.

Ekonomi håller sig inom beräkningarna och budget.

Folksam arbetet fortgår.

8: Föreningsärenden

9: Juniorärenden

Nov Nässjö tävling Dec Stockholm

Verkar vara en del på gång framförallt inom U25 klassen

10: RF/Sisu

11: Vdf TK/Tävlingar

Dartmoor har ansökt om en vårtävling.

Vdf trofen speldatum 1 Juni 2024 prel Ansök gärna om man vill arrangera

Gemensamma cuppapprena är nästan klara.

12: GBG serien / SK

Slutspelsdatum 4 Maj 2024 prel. En förändring kommer i slutspelsreglerna, skickas till lagkaptenerna efter jul helgerna.

Lagen som slarvar med rapportering och signering måste skärpa till sig.

13: Idrott on line IOL

Freja Id+ krävs nu för inloggning

14: Svdf

Jps har varit på ordf.konferans där samtliga distrikt var representerade och förbundsstyrelsen (FS). Upplägget var lite dåligt då ingen tid hade avsatts för ordförandena att sitta ner själva och diskutera. Det slutade med hela 30 min godkändes för detta av ordförande Careen True. Tre frågor togs fram som ordförandena ville ha svar på: 1 Varför blev damserien fri spelstart (riks) 2: Det nya licenssystemet skall skrotas och ett nytt företag tas in. Kostnad, varför? Coogwork, konsekvens och riskanalys har begärts in. 3: Varför är det inte lika för juniorerna i hela landet gällande spel.

FS svarade att frågorna skulle bli besvarade under helgens gång. Men så blev inte fallet.

”Analysen” som inkommit till ordförandena är inte en konsekvens och riskanalys utan snarare företagets ekonomi och hur dom jobbar. Ordförandena upplevde helgen som ganska dåligt planerad, en del dålig stämning och tråkigt bemötande från Ordf C. True.

Ordförandena har haft möte efter denna helg via Teams och kommer fortsätta med detta för bra dialoger och samarbete över gränserna. FS bjuds inte in till dessa möten, FS är distriktens förlängda arm till RF, precis som distrikten är för föreningarna mot FS.

Distrikten kan idag ansöka om IT medel upp till 25 000 kr från Svdf, vilket vi tycker verkar intressant och kommer att göra för att ha möjligheten att köpa in material för streaming mm. Vi kommer titta på möjligheten till samarbete med annat distrikt för att söka högre medel och därmed kunna köpa bättre utrustning och samarbete kring användandet.

15: Styrelseuppdrag

Petra Göbel adjungeras in fram till årsmötet, dels för upplärning till TK posten och samtidigt avlastning till den samma. Vi kommer också att på årsmötet begära utökning av styrelsen med en post då det är alldeles för tungt för en person att sköta TK och SK.

Våra olika uppdrag fortlöper som innan.

LB börjar förbereda för årsmötet skicka ut kallelse med mera.

16: IT hemsidan samt FB

17: Övriga frågor

23 Mars kommer det att vara ett arrangemang på Hotell11, mer info kommer på de sociala sidorna.

18: Datum för nästa möte

11/12-23 Kållered kl 17.00

19: Mötet avslutas

Sekreterare Lea Bokdalen

Justerare Hasse Otter